
     JAARVERSLAG 2024 

Paragraaf 1 – Bestuur 

Samenstelling 

Het bestuur van de Historische Vereniging Zutphen bestond eind 2024 uit de volgende leden: 

Adriaan van Oosten (voorzi>er), Max Assies (secretaris), Henk Sieben (penningmeester), Bini Jansen (2e 
secretaris), Ineke Hissink-Kapper (vz. Werkgroep Lezingen en Excursies), Henri Blankhart (logisOeke 
organisaOe) en Frans Heitling (Website en PR). Voorzi>er, secretaris en penningmeester vormden het 
Dagelijks Bestuur. In 2024 heeU het bestuur Oen maal vergaderd. Op 19 maart werd Eric van Schie, die terug 
trad om gezondheidsredenen, opgevolgd door Frans Heitling. 

Zi>ngstermijn bestuursleden 

ToelichOng: xX= begin bestuursperiode XX=herkozen xx= herkiesbaar oo=aUredend 

17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27

Max Assies

(vanaf 2021

xX xx

Henri Blankhart

(vanaf 2017

XX xx xx

Ineke Hissink-

Kapper (vanaf 
2017)

xX xx xx

Bini Jansen

(vanaf 2018)

xX xx xx

Adriaan van Oosten

(vanaf 2018)

xX xx oo

Henk Sieben

(vanaf 2020

xX xx

Frans Heitling xX
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Prof. Dr. Willem Frijhoff, erelid van de HVZ, Zutphen 31 mei 1942 – RoOerdam 5 april 2024 

Wij gedenken in hem met dankbaarheid een goed mens en een groot Zutphenees, die gedurende Oentallen 
jaren op vele wijzen, mondeling en schriUelijk, achter en voor de schermen, heeU bijgedragen aan de 
geschiedschrijving van onze stad en het historisch bewustzijn van haar inwoners. 

VerenigingsacRviteiten 

2024 was voor de HVZ opnieuw een goed en acOef verenigingsjaar. Ons OjdschriU “Zutphen” blijkt voor veel 
leden nog steeds het unique selling point van de vereniging te zijn. We zijn de acOeve en geïnspireerde 
redacOe veel dank verschuldigd voor opnieuw vier boeiende nummers. Het jaarthema van het 
Erfgoedcentrum was “Gedrukt in Zutphen”. Dit thema kwam in twee van de zeven gehouden lezingen ter 
sprake, alsmede in twee excursies. Ook de herdenking van het bombardement op Zutphen op 14 oktober 
1944 – precies 80 jaar geleden, kreeg aandacht. In juni werd voor de zesde maal een succesvol 
Middeleeuwen Symposium gehouden. Bij de organisaOe daarvan kreeg de iniOaOefnemer, ons lid Hans 
Busio, veel ondersteuning van bestuursleden en vrijwilligers vanuit de HVZ. Het thema was dit jaar  ‘Het 
Onmisbare Boek, handschriUen en druk in de Late Middeleeuwen’, waarmee werd aangesloten aan het 
jaarthema van het Erfgoedcentrum. Een geslaagde HVZ-acOviteit was ook in 2024 weer de boekenmarkt 
Ojdens de Open Monumentendagen. In oktober tenslo>e was in de raadskapel in de Walburgiskerk de 
tentoonstelling “Eeuwenlang le>ers” te zien over de geschiedenis van ons alfabet, op speelse wijze in beeld 
gebracht. Deze succesvolle tentoonstelling was bedacht en grotendeels ingericht door Bini Jansen en Tjitske 
Wijngaard. 

Vrijwilligers 

Ook in 2024 kon de HVZ niet zonder vrijwilligers die mee hebben geholpen aan diverse HVZ acOviteiten, 
zoals bij voorbeeld het door de HVZ acOef ondersteunde Middeleeuwen Symposium, waar zij hielpen bij het 
ontvangen van deelnemers en het bedienen van de kassa en andere ondersteunende acOviteiten. Ook de 
boekenmarkt Ojdens de Open Monumenten Dag was zonder de hulp van vrijwilligers geen succes 
geworden. Ook het versieren en later weer aUuigen van de HVZ-kerstboom voor het KersfesOval in de 
Walburgiskerk was grotendeels het werk van onze vrijwilligers. Alle vrijwilligers, hartelijk dank! 

Jaarvergadering 

De Algemene Ledenvergadering werd, opnieuw in De Wijngaard, gehouden op 19 maart. Het jaarverslag 
werd vastgesteld. Ook in 2023 was het aantal leden weer licht toegenomen. De PR blijU een aandachtspunt 
voor het bestuur. Er werden twee prijzen uitgereikt: 

De Waarderingsprijs 2024 ging naar ChrisOaan te Strake, conservator Stad- en Streekgeschiedenis bij de 
Musea Zutphen, onder andere voor zijn medewerking aan een aantal recente historische publicaOes en 
voor zijn jarenlange betrokkenheid bij de cursus Zutphenkunde. Bovendien kan op hem te allen Ojde een 
beroep worden gedaan, vanwege zijn grote kennis van de geschiedenis van Zutphen, en als expert op het 
gebied van de fotocollecOe van de musea en het Erfgoedcentrum.  

De nieuwe tweejaarlijkse SRmuleringsprijs voor een publicaOe die “in de ruimste zin van het woord een 
nieuw licht werpt op (bepaalde aspecten van) de geschiedenis van Zutphen en/of Warnsveld”, werd 
uitgereikt aan Davy Kastelein en Derk-Jan Rouwenhorst voor de eerste twee delen van hun Vrolijke Canon 
van Zutphen, die naar de mening van de jury ertoe bijdraagt dat ook jongeren kennis nemen van de rijke 
geschiedenis van Zutphen en Warnsveld. 

De lezing na de pauze werd gehouden door de winnaars van de SOmuleringsprijs, die hiervoor gevraagd 
waren toen er nog geen sprake was van een oordeel van de jury.  
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Paragraaf 2 - Ontwikkeling ledenbestand 

Paragraaf 2 - Ontwikkeling Ledenbestand 

De vereniging heeU de volgende ereleden: 

de heren Jaap Riemens, Sjoerd Galema (15-6-2022 ✝), Jan Harenberg (9-2-2028 ✝),                                   
Willem Frijhoff (5-4-2024 ✝) en Jan Kreijenbroek. 

Paragraaf 3 - Jaarverslagen van de werkgroepen 

3.1. Lezingen en excursies 

JDe Werkgroep Excursies en Lezingen bestond in 2024 uit Hester van Wensveen (secretaris), Peter Verwer 
(lid) en Ineke Hissink-Kapper (voorziOer). De werkgroep werd waar mogelijk bij de uitvoering in 
prakRsche zaken ondersteund door leden en bestuur van de vereniging.   

Het jaarthema van Erfgoed Zutphen was in 2024 “Gedrukt in Zutphen”. Een aantal lezingen/excursies 
waren nadrukkelijk bij dit thema gekozen:  

Op dinsdagavond 13 februari 2024 verzorgde de heer Adriaan van Oosten voor leden en niet-leden van de 
Historische Vereniging Zutphen een lezing over “MarRnet en De Gorter, geleerdheid in Zutphen in de 

Datum Leden Adverteerders Relaties Totaal

1-1-2009 543 12 20 577

1-1-2010 566 12 21 609

1-1-2011 614 12 22 648

1-1-2012 610 11 23 644

1-1-2013 631 10 23 664

1-1-2014 614 9 23 646

1-1-2015 645 8 23 676

1-1-2016 667 7 23 697

1-1-2017 711 7 23 741

1-1-2018 718 10 23 751

1-1-2019 736 13 20 769

1-1-2020 779 12 20 811

1-1-2021 803 11 20 834

1-1-2022 841 11 21 873

1-1-2023 871 12 18 901

1-1-2024 882 13 17 912

1-1-2025 905 13 14 932
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ach>ende eeuw”. Johannes FlorenOus MarOnet was van 1775 tot zijn dood in 1795 predikant te Zutphen. 
Behalve dat hij een zeer gewaardeerde dominee was, besteedde hij ook veel aandacht aan de wetenschap 
van zijn Ojd. Dat deed hij in het “MarOnetkoepeltje”, dat nog steeds bovenop de Bourgonjetoren staat. Zijn 
beroemdste publicaOe was de Katechismus der Natuur. Dat werk in vier delen was vooral bedoeld om de 
opgroeiende jeugd  op een ontspannen manier kennis mee te geven over de wereld en vooral de natuur. In 
dat verband liet hij, als predikant, natuurlijk niet na steeds te wijzen op de grootheid van God, de Schepper 
van al die schoonheid en pracht. Het tweede deel van de lezing ging over de beroemde botanicus David de 
Gorter, die van 1778 tot zijn dood in 1783 in Zutphen woonde. Zijn Flora Zutphanica uit 1781 werd gedrukt 
in Zutphen en zijn Leer der Plantkunde droeg hij op aan het voltallige Zutphense gemeentebestuur. In zijn 
Zutphense periode schreef De Gorter ook nog een Flora van de Zeven Provinciën van het toenmalige 
Nederland. LocaOe van de lezing was de grote zaal in Geweldig!, St. Elisabeth, Zutphen.  

Lezing Centsprenten: Op de middag van 5 maart 2024 vertelde mevrouw JeanneOe Kok, in het kader van 
het jaarthema ‘Gedrukt in Zutphen’, over dit vergeten drukwerk. Centsprenten waren in de achqende en 
negenOende eeuw enorm populair massadrukwerk dat in grote oplagen verscheen, van heiligenprent tot 
stripverhaal. In de lezing vertelde Jeanne>e Kok over het ontstaan  van centsprenten en de betekenis 
hiervan. Voor wie waren ze bedoeld en wat waren de onderwerpen op deze prenten. Ze liet veel 
areeldingen zien met informaOe over vorm en kleur, hoe ze werden gemaakt en wie de makers waren. 
Jeanne>e Kok was conservator kinderboeken aan de Koninklijke Bibliotheek in Den Haag. LocaOe van de 
lezing was de Torenkamer in Geweldig!, St. Elisabeth, Zutphen. 

Op donderdag 28 maart verzorgde de historicus Evert Jan Rieksen uit Warnsveld een lezing over ,,Het 
Officierenklokje van mevrouw Kröller-Müller in Jachthuis Sint Hubertus". Dienstverbanden in het leger 
waren soms op zijn minst bijzonder te noemen. Zo funcOoneerde een Duitse overgrootvader van Helene 
Kröller-Müller samen met Daniël Ten Broeke uit Zutphen in het Königlich Deutsche Legion. Dat was een 
Engelse eenheid die tussen 1808 en 1814 tegen de Fransen vocht, o.a. in Spanje. Daniël Ten Broeke raakte 
in 1809 te Veere in Zeeland samen met andere Zutphense mannen in Engelse krijgsgevangenschap. Na 
enige Ojd kon hij aan verdere gevangenschap ontkomen door in Engelse dienst te gaan bij het Deutsche 
Legion. Een bijzonder klokje dat in het Jachthuis Sint Hubertus staat, speelde in dit verhaal een rol. Tijdens 
de avond zelf boeiende aanvullingen op het verhaal en omtrent klokken door de Zutphense 
klokkenrestaurator Melgert Spaander. De heer Spaander heeU vele klokken, ook die in het St. Hubertusslot, 
gerestaureerd. Mogelijk een excursie onder begeleiding van heren Spaander en Rieksen naar het Jachthuis 
in het verschiet.  
LocaOe van de lezing was de grote zaal in Geweldig!, St. Elisabeth, Zutphen. 

Op 8 april 2024 was het 79 jaar geleden dat de binnenstad van Zutphen werd bevrijd. Om de herinnering 
daaraan levend te houden leidde Menno Tamminga op 6 en op 7 april een bevrijdingswandeling voor 
leden van de vereniging. De wandeling was mede gebaseerd op het boek ‘Wij zijn vrij!’ dat Menno in 2020 
heeU geschreven op basis van dagboeken en ooggetuigen van de bevrijdingsdagen in april 1945. Start van 
de wandeling was Fontein op de Markt, Zutphen.   

De verdwenen wijk De Polsbroek: onder die Rtel hield Ap Lammers op dinsdagavond 23 april 2024 een 
lezing voor leden en niet-leden van de vereniging. Ap vertelde aan de hand van foto’s over deze wijk en haar 
bewoners; een wijk waarin saamhorigheid op allerlei wijzen voelbaar was. Een wijk die in de jaren zesOg van 
de vorige eeuw nagenoeg geheel is ontmanteld. LocaOe van de lezing was De Wijngaard, Wilhelminalaan 3 
te Zutphen.  

Illegale perswandeling: Op 23 juni 2024 was het 80 jaar geleden dat Zutphenaar Henk van Langen het 
eerste exemplaar maakte van een lokaal illegaal berichtenkrantje genaamd De Frontloupe. Om dat jubileum 
extra onder de aandacht te brengen leidde Zutphenaar Menno Tamminga op 22 en 23 juni 2024 een 
wandeling van ruim een uur omtrent het thema illegale pers. In Zutphen werden Ojdens de bezeqng veel 
meer illegale bladen gemaakt dan eerder bekend was. Een illegaal krantje maken was ogenschijnlijk niet 
gevaarlijk, toch werden 8 makers, verspreiders en drukkers door de Duitsers doodgeschoten. De wandeling 
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was gebaseerd op Menno’s nieuwe boek „Tegen de Duitse leugens”. Start van de wandeling was fontein op 
de markt te Zutphen.  

Aan de Open Monumentendagen Zutphen op 14 en 15 september 2024 werkten de werkgroep leden 
volop mee. Het monumentenweekend had zowel Zutphense jaarthema “Gedrukt in Zutphen” als het 
Europese thema “Routes, Netwerken en Verbindingen”.  

Maandag 14 oktober 2024 was het precies 80 jaar geleden dat Zutphen zwaar werd getroffen door een 
bombardement, waarbij helaas vele Zutphense slachtoffers vielen. Deze middag waren er een tweetal 
lezingen: een lezing over het bombardement en de gevolgen, alsook een lezing over het leven en lot van de 
toenmalige burgemeester Dijckmeester, die in dezelfde dramaOsche week in het concentraOekamp sOerf. 
Sprekers waren de heer Jan Kreijenbroek en Ineke Hissink-Kapper. Waarnemend burgemeester Wimar 
Jaeger hield voorafgaand aan de lezingen een korte inleiding. Een middag ook met ontmoeOngen met 
nabestaanden van het bombardement, die soms van ver waren gekomen om de herdenkingsdag in Zutphen 
bij te wonen.  

Oktober 2024; maand van de geschiedenis; de maand waarin zowel landelijk als plaatselijk een begin werd 
gemaakt met het herdenken van gebeurtenissen rondom oorlog en bevrijding, nu precies 80 jaar geleden; 
van operaOe Market Garden tot de lange strijd tot de bevrijding mei 1945. In samenwerking met 
bibliotheek Zutphen hield historicus en journalist Ad van Liempt een lezing over zijn recente boek: Kamp 
Vught – Wraak op het verzet; hoe de laatste maanden van Kamp Vught vele honderden leven kosOen. 
Kamp Vught had helaas ook Zutphense slachtoffers te betreuren. Deze lezing werd gehouden in Bibliotheek 
Zutphen.  

Excursie: Wilco boeken en Rjdschrinen: woensdagmiddag 6 november 2024. Zutphen kent een lange 
geschiedenis als het gaat om het gedrukte woord. De stad herbergt al, vanaf het eerste boek dat in Zutphen 
werd gedrukt in 1518, drukkerijen, uitgeverijen en boekbinderijen. Nog steeds worden er in Zutphen 
jaarlijks miljoenen boeken gedrukt en gebonden in een bedrijf dat meer dan 100 medewerkers heeU. Dit 
gebeurt bij Wilco PrinRng & Binding, waarvan de voorlopers boekdrukker Thieme en Koninklijke Wöhrmann 
zijn. Voor een exclusieve rondleiding voor onze leden door dit hedendaagse bedrijf waren wij op 
woensdagmiddag 6 november 2024 te gast bij Wilco boeken en Rjdschrinen, Estlandsestraat te Zutphen.  

Lezing en excursie: Huis Baak: donderdagmiddag 14 november 2024. Deze middag waren  leden van onze 
vereniging welkom bij het Wapen van Baak – sinds 1 april van dit jaar Restaurant Nostalgie – om aan een 
lezing en aansluitend rondleiding door de normaal niet opengestelde tuin van Huize Baak deel te nemen. 
Frans Helmich, nauw familielid van “de laatste heer van Baak” vertelde ons over het ontstaan van het dorp, 
waarin de oude havezathe Huize Baak met haar bewoners door de eeuwen heen een cruciale rol heeU 
gespeeld. 1190 wordt gezien als het jaar waarin Baak ontstond; dezelfde periode dat Zutphen stadsrechten 
verwierf. Huize Baak; bewoond en in eigendom geweest van vele adellijke geslachten, families nauw 
verbonden ook met Zutphen, zoals de Van Egmonds. Hertog Karel van Gelre, Graaf van Zutphen, behoorde 
tot dit Van Egmondgeslacht.  

Zaterdag 23 november 2024 lezing en excursie begraafplaats (gedenkpark) Zutphen. Miasma en 
mijmering; aanleg en inrichOng van een begraafplaats buiten Zutphen. Begin negenOende eeuw was het 
land rond Zutphen leeg. In 1829 werd hier een begraafplaats buiten de stad geopend. Wat was hiervan de 
reden? Waarom kreeg het poortgebouw een kamer voor het opbaren van schijndoden? En waarom werd de 
begraafplaats ingericht als landschapspark? Wim Cappers is funerair historicus en was jarenlang 
hoofdredacteur van Terebinth; OjdschriU voor funerair erfgoed. In deze lezing en Ojdens de excursie over de 
begraafplaats gaf hij antwoorden op deze en andere vragen. LocaOe voor de lezing was zaal de Pauw te 
Warnsveld.  
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In 2024 werden 12 acRviteiten vanuit de werkgroep excursies en lezingen verzorgd. Voor 2025 hoopt de 
werkgroep leden van de Historische Vereniging Zutphen weer een boeiend programma te kunnen bieden. 
Uw idee of deelname in de werkgroep is daarbij van harte welkom.  

3.2. Werkgroep bouwhistorie 

* Vergaderingen 

In 2024 vergaderde de werkgroep elfmaal, steeds op de eerste dinsdag van de maand. In augustus werd 
niet vergaderd. In april was er het jaarlijkse overleg met het bestuur van de moedervereniging HVZ. Daarbij 
werd ook gesproken over heruitgave van de publicaOe Van kelder tot kap uit 2009. 
In mei herdachten we in sOlte dat de werkgroep derOg jaar bestond.  

* Bijzondere gebeurtenissen 

Er werd flink voortgang gemaakt met het digitaliseren van het analoge deel van ons archief. Inmiddels is die 
klus geheel afgerond. De volgende stap moet gezet worden door het Erfgoedcentrum: het toegankelijk 
maken van deze database voor buitenstaanders en het ‘inhangen’ ervan in de totale digitale structuur van 
ECZ. Het omze>en van het digitale deel van de database gemaakt door Jan Frings (ZinC) moet daarbij ook 
worden ingepast. ZinC verkeert in zorgelijke toestand. 
In mei voerden studenten Archeologie van de Hogeschool Saxion historisch onderzoek uit naar een aantal 
panden in de Zutphense binnenstad.  
Constant Willems en Michel Groothedde reisden af naar Doesburg om voor de Historische Vereniging aldaar 
voorlichOng te geven over de Werkgroep Bouwhistorie. In dat kader hielden Constant en Peter Boer 
lezingen. Het doel,  het opstarten van een gelijksoorOge werkgroep in Doesburg, is inmiddels bereikt. 
  

* Bezoek aan en onderzoek van panden 

Verkend en onderzocht werden de volgende panden (* = volledig onderzoek afgerond en verslag opgelegd 
in archief): *Kolenstraat 17-21 (WBHZ 238), *Kolenstraat 35. Er is een flink aantal andere panden in 
onderzoek en er zijn diverse verslagen in wording, maar daarvoor moet meer informaOe worden verkregen.  
We zijn begonnen in onze verslaglegging een disclaimer op te nemen m.b.t. de opgenomen foto’s.  

* Interne deskundigheidsbevordering 

Bouke van Dijk zal als onderzoeker van de bewoningsgeschiedenis worden bijgestaan door Johan Blanksma. 
Bouke heeU ook het iniOaOef genomen de potenOe van de Kadasterviewer voor ons historisch onderzoek na 
te gaan. Het bestuur van de HVZ is bereid aanschaf van het abonnement inclusief training financieel te 
steunen.  
Marleen Esseveld stelde voor ter bevordering van deskundigheidsoverdracht mini-excursies voor 
werkgroepleden te gaan organiseren. Na een voorproe{e over de daken van de St. Walburgiskerk bezochten 
we nu De Munt, waar we door de bewoners op een zeer boeiende manier werden rondgeleid, wat vooral 
voor onze jongste leden een openbaring was.   

* Jaarlijkse excursie 

Op zaterdag 21 september gingen we op excursie naar Dordrecht en genoten daar van een uitstekend 
georganiseerd programma van Johans Kreek, die helaas om gezondheidsredenen zelf niet meekon. 
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Bijzonder om te zien hoe allerlei bouwkundige verschijnselen, ons bekend van Zutphen, zich in Dordrecht 
pas tweehonderd jaar later voordeden.    

* InformaRe aan derden 

Op zaterdag 14 september stond de WBHZ wederom met een rijk gevulde kraam in de hal van het nieuwe 
Stadhuis om bezoekers van de Open Monumentendag voor te lichten. De opkomst van het publiek viel ons 
erg tegen, zeker vergeleken met vorige jaren. Dat we geen rondleidingen gaven, werd door sommige 
bezoekers betreurd. We overwegen deze in 2025 weer te gaan aanbieden.  
Heruitgave van onze publicaOe Van kelder tot kap werd overwogen en geïniOeerd, nu bij Achterhoek 
Uitgevers. Ook de bestaande hoofdstukken uit de eerste druk van 2009 zullen herzien en opnieuw 
geredigeerd worden, terwijl er een flink aantal nieuwe hoofdstukken over specifieke onderwerpen 
toegevoegd gaan worden. Inmiddels is de uitgave geheel persklaar. De presentaOe zal plaatsvinden op 
vrijdag 7 maart 2025.  

* MutaRes in het ledenbestand 

Ellen Hooijschuur trad terug als lid; er zijn geen nieuwe leden toegetreden. We speuren naar kandidaten 
voor verjonging van de werkgroep. Er zijn drie leden jonger dan zesOg jaar; de overige leden zijn zevenOg 
plus.  

* Leden van de werkgroep 

Vanaf januari 2024 bestaat de werkgroep uit de volgende personen: Johan Blanksma (secretaris), Bouke van 
Dijk, Marleen Esseveld, Toon Giele (voorzi>er en penningmeester), Michel Groothedde (vicevoorzi>er), 
Bennie Harberts (tweede notulist), Gosse Koolstra (notulist), Johans Kreek, Dineke van Krimpen en Constant 
Willems.  

3.3. Tijdschrin Zutphen 

Ook in 2024 verscheen ons OjdschriU Zutphen volgens de vaste planning vier keer. Met zorg bewaakte de 
redacOe dit jaar wederom de balans tussen tekst en beeld, Ojdperken en thema’s. De arOkelen werden 
aangevuld met de geliefde rubrieken: Signaleringen, Wie Was Toch… en Zutphen vij<ig jaar geleden. 

Een belangrijke verandering in deze 43e jaargang was de uitbreiding van het aantal pagina’s per nummer: 
drie extra pagina’s voor redacOonele inhoud en één voor advertenOes. Daardoor konden we een nieuwe 
adverteerder verwelkomen, kregen de arOkelen meer ruimte en ging een wens in vervulling om het 
bijzondere beeldmateriaal meer aandacht te geven. Een kans die vormgever Gert Jonker met zijn creaOviteit 
met beide handen aangreep. Voor het beeldmateriaal mochten we weer pu>en uit de rijke collecOes van 
het Stedelijk Museum Zutphen en het Regionaal Archief Zutphen. 

In totaal verschenen in de vier ediOes samen 34 bijdragen. Hieraan werkten ook veerOen externe auteurs 
mee. Er is veel belangstelling onder externe auteurs en onderzoekers om hun verhalen gepubliceerd te 
krijgen in Zutphen. Zij benaderen ons soms met een uitgebreid onderzoek naar een Zutphens thema dat ze 
graag in ons OjdschriU willen publiceren of ze laten zich inspireren door onderwerpen die zij voor Zutphen 
verder willen uitdiepen. AlOjd kunnen zij rekenen op de zorgvuldige en professionele begeleiding van een 
van de vaste redacteuren, zodat elke bijdrage goed past binnen de redacOonele formule van Zutphen.  

De redacOe bleef ongewijzigd: Regina Bennink, Jan Frings, Fiona van Gemert-de Heus, Rob Kammelar, 
ChrisOaan te Strake, Menno Tamminga en Mirjam van Velzen-Barendsen. Zij kwamen vijf keer bijeen voor 
(vier) redacOevergaderingen en de jaarlijkse evaluaOe. 
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3.4. Werkgroep Nieuwstad 

Helaas is de werkgroep Nieuwstad opgeheven. 

3.5. Werkgroep PR 

Hoe brengen we de HVZ en haar acOviteiten breed onder de aandacht? Dat is de belangrijkste taak van de 
werkgroep PR. De website is daarvoor een belangrijk middel. De website is in het afgelopen jaar op de 
schop gegaan. De uitdaging is nu om frequenter op onze website informaOe – nieuws, informaOe over 
lezingen die we organiseren, onderdelen uit ons prachOge archief, enz. – te presenteren. InformaOe die 
aansluit op de doelen van onze Historische Vereniging Zutphen.  

Net zo van belang is het om ook gezien en gelezen te kunnen worden in de lokale media. Dat is een doel 
waar we dit jaar extra nadruk op willen leggen. Een ander punt is onze aanwezigheid op social media. Het 
belang daarvan is niet te onderscha>en. Goede, verantwoorde aanwezigheid op bijv. Facebook draagt bij 
aan het breed uitdragen waar de HVZ voor staat. Daar willen we dit jaar meer aandacht aan besteden. 

Daarnaast hebben we al jaren een prachOg online archief van ons OjdschriU. De juwelen daaruit willen we 
graag meer onder de aandacht brengen. Daarvoor hebben we ook hele concrete plannen. Wim ter Hart 
heeU een ruime ervaring in het schrijven voor websites van historische verenigingen hier in de omgeving. 
Sinds enige Ojd woont hij in Zutphen en gaat hij op een creaOeve manier hiermee aan de slag. De eerste 
resultaten daarvan staan inmiddels online 

3.6. Werkgroep Straatnamen 

De werkgroep straatnamen is opgeheven. Op de website h>ps://nl.wikipedia.org/wiki/
Lijst_van_straten_in_Zutphen is meer te lezen over straatnamen in Zutphen. Deze is echter niet door de 
werkgroep gemaakt. 

3.7. Bezorging Rjdschrin Zutphen 

De bezorging van het OjdschriU Zutphen is dankzij de inzet van veel vrijwilligers vrijwel vlekkeloos verlopen. 
Door de inzet van vrijwilligers wordt een aanzienlijke besparing op de bezorgkosten gerealiseerd. Het OjdschriU is een 
van de kernacOviteiten van de vereniging en is daarmee van groot belang voor de verbinding  met de leden. 
De coördinaOe van de bezorging is in de ervaren handen van de Henri Blankhart die met veel inzet de driemaandelijkse 
bezorging in de goede banen weet te leiden.  

3.8. Vraagbaakgroep 

Van de experOse van de vraagbaakgroep is het afgelopen jaar weliswaar beperkt, maar met veel waardering 
gebruik gemaakt. 
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Paragraaf 4 - Financiële verantwoording 2024 - BegroRng 2025 

Zie bijlagen 
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